
 

 

 

Aan: College van B&W Barneveld 

Onderwerp: Groenvoorziening Brouwershof 

Barneveld, 26 juni 2019 

 

Geacht college, 

 

Wij hebben kennis genomen van achterstallig onderhoud met betrekking tot de groenvoorziening 

aan de Brouwershof en het naastgelegen deel van de Gasthuisstraat. Zo is de kwaliteit van de 

kenmerkende buxushagen zeer slecht en heeft de heermoes de overhand genomen waardoor het 

overige groen (waaronder de prunus bomen) worden verdrukt. 

Vanwege de ligging kan dit gebied als een visitekaartje van het centrum worden gezien. Waarmee 

het onderhoud hiervan niet alleen in het belang van de omwonenden, maar van heel Barneveld is. 

Wij vernamen dat de omwonenden bereidt zijn om hun steentje bij te dragen in het onderhoud van 

al het groen. Hierbij is het echter wel van belang dat er allereerst groot onderhoud wordt uitgevoerd 

om het groen weer in goede conditie te krijgen. Er is de afgelopen jaren al meerdere keren contact 

gezocht, maar tot nu toe heeft dit tot niets geleid. Ondanks de toezegging van oktober jl. om 

afspraken te maken met de omwonenden is hier tot op heden geen gevolg aan gegeven. Als CDA zijn 

we al langere tijd bij dit vraagstuk betrokken, maar tot op heden hebben wij nog geen 

ontwikkelingen mogen vernemen. 

Vanwege de hierboven geschetste situatie stellen wij als CDA-fractie op grond van artikel 42 van de 

Organisatieverordening van de gemeenteraad de volgende vragen over de groenvoorziening rondom 

de Brouwershof. 

1. Is het college bekend met de slechte conditie van het groen aan de Brouwershof en het 

naastgelegen gedeelte van de Gasthuisstraat? 

2. Is het college van mening dat voornoemd gebied als een visitekaartje van het centrum kan 

worden gezien? 

3. Is het college bereid om gezamenlijk met de omwonenden te werken aan het verbeteren van 

de conditie van het groen (in het bijzonder de buxus en prunusbomen)? 

4. In hoeverre wilt u beantwoorden aan het aanbod van de omwonenden om bij te dragen aan 

het onderhoud in hun buurt (hetgeen goed aansluit bij de ambities op het gebied van Right 

to Challenge)? 

5. Is het college bekend met het gegeven dat er toezeggingen zijn gedaan die tot op heden tot 

niets hebben geleid? 

6. Indien het antwoord op vraag 3 en/of vraag 4 positief is: Wanneer kunnen de omwonenden 

een reactie van het college verwachten? 

Hartelijke groet, 

Namens het CDA, 
 
Tamara van den Broek - Westerneng 
Raadslid CDA Barneveld 


